

# VIOLIN MASTERCLASS

with **PROFESSOR LEWIS KAPLAN**  
路易斯卡普蘭教授：小提琴大師班

25 May 2013 (Saturday), 3:00 – 6:00pm  
2013年5月25日(星期六) 下午3:00至6:00

**Selected young violinists will perform pieces by Saint-Saens, Mendelssohn, and Vieuxtemps and be coached by the master in front of an audience.**

獲選之青少年小提琴手將於觀眾及大師席前演奏聖桑的炫技作品，和孟德爾頌及維也當的協奏曲樂章，並即場接受指導。



**Violin Faculty, Juilliard School of Music and Mannes School of Music**  
紐約茱莉亞音樂學院及曼爾斯音樂學院小提琴教授

**Founder & Director, Bowdoin International Music Festival**  
保頓國際音樂節創辦人及總監

**Founder, Aeolian Chamber Players**  
愛樂人室內樂團創辦人

## Venue 舉辦場地

Recital Theatre, 6/F Congregation House  
119 Leighton Road, Causeway Bay, HK

香港銅鑼灣禮頓道 119 號公理堂大樓六樓演奏廳

All performances are free and open to the public. [REGISTER NOW](#) to reserve your seats!

所有演出均免費開放予觀眾欣賞。有意蒞臨欣賞者請[從速登記預留座位!](#)

Presenter 主辦機構:



Hotel Sponsor 酒店贊助:



Find out more about the Foundation at [www.linyaoji.com](http://www.linyaoji.com). Or visit us at [www.facebook.com/LYJMFC](http://www.facebook.com/LYJMFC)

The Lin Yao Ji Music Foundation of China is a company limited by guarantee established under the laws of Hong Kong SAR which has been awarded charitable organization status by the Inland Revenue Department of the Hong Kong SAR Government, and is listed on WiseGiving.

Charity listed on  
**WiseGiving**  
惠施·慈善機構